
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 4
Holice

Č. 5 / 2023 03. 05. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: František Ryšánek, Ing. Martin Kučera, Ing. Jaroslav Štůla, Ing. Jiří Koch, Bc. František
Šváb, Ing. Stanislav Kovář, David Kapsia, Beáta Kalinová, Ing. Tomáš Fojtík, Bc. Miloslav
Šmída

Hosté: Mgr. Viktor Tichák, Ph.D., náměstek primátora, Zástupce MP,

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1) Hosté. 2) Žádost o vyjádření KMČ. 3) Aktualizace vyhlášky noční klid 4) Pozvánka vedení společnosti ADM
Hamerská Olomouc  5) Jednání zástupců KMČ s vedením města na téma "Rušení pošt". 6) Místní šetření na
parkovišti v ul. Krokova  7) Závada v ul. U Solných mlýnů - propadání kanalizace. 8) Zástupce KMČ ve školní
radě ZŠ Holice  9) Požadavky ostatních KMČ na předávání informaci o zahájených stavebních řízeních. 10)
Opravy komunikací

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

3.1 Mgr. Viktor Tichák, Ph.D., náměstek primátora
Informoval členy komise o průběhu jednání vedení města se zástupci podniku Česká pošta o zachování holické
pošty. Město doposud neobdrželo vyjádření České pošty k této otázce. Komise byla seznámena s
připravovaným způsobem využití prostředků na opravy komunikací v následujících letech. Jednání nejsou
ukončena, proto se jedná o předběžnou informaci o změně současného systému, který nereflektuje skutečný
stav komunikací a velikost území jednotlivých městských částí.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Údržba zeleně - ořez stromů - Vyřešené
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Záchovná údržba mobiliáře v Holickém lese - V realizaci
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Úprava parkoviště v ulici Krokova - dokončení vyznačení - Předáno
Zápis č. 1/2023 ze dne 04. 01. 2023: Doplnění výstražného dopravního značení - Vyřešené
Zápis č. 3/2023 ze dne 08. 03. 2023: Parkoviště v ul. Krokova - vodorovné dopravní značení - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Aktualizace vyhlášky o nočním klidu a konzumaci alkoholu
Komise nemá žádné náměty k doplnění vyhlášky.

5.2 Jednání předsedy komise se zástupci společnosti ADM Olomouc s.r.o.
Vedení společnosti ADM Olomouc má zájem o představení společnosti a prezentaci provedených opatření ke
zlepšení životního prostředí v posledních letech všem členům komise. Aktuálně se domlouvá vhodný termín
prezentace, kde se mouhou členové komise seznámit s technologickým postupem zpracování suroviny,
samotnou technologií na omezení specifického zápachu z výroby a položit otázky k dalším problémům v této
lokalitě, jako je například provoz nákladních vozidel obydlenou částí Holice.



5.3 Setkání vedení města s předsedy komisí dotčených městských částí k otázce rušení pošt.
Jednání proběhlo 11.4.2023. Předseda holické komise informoval o vyšším počtu v hotovosti vyplácených
starobních důchodů na přepážce pošty. Holická pošta patří mezi nadprůměrně využívanou pobočku v rámci
služby czech point vzhledem k průmyslovým zónám a dostupnosti pobočky osobním vozidlem. Podle běžně
dostupných navigací je zřejmé, že téměř polovina území Holice přesahuje stanovenou dochůzí vzdálenost 3 km
na nejbližší pobočku pošty na Jeremenkové ulici, kde je problematické parkování. Podíl občanů ve věku nad 60
let má Holice nad průměrem města. Rozložení zachovaných pošt v rámci území města není rovnoměrné.
Přibližně na celou severní polovinu města bude jedna pobočka na Jeremenkově ulici, ostatní pobočky jsou
koncetrovány téměř do jedné čtvrtiny území města. Česká pošta nereflektuje umístěním poboček budoucí rozvoj
města, kde zejména v okrajových částech Holice, Hodolany a Slavonín se připravuje rozsáhlá výstavba. 
Předseda KMČ zatím neobdržel žádnou informaci o zachování holické pošty. 

5.4 Místní šetření na parkovišti v ulici Krokova
Dne 24.4.2023 proběhlo místní šetření na parkovišti v ulici Krokova se zaměřením na změnu vodorovného
dopravního značení k zajištění průjezdnosti parkoviště a zlepšení přehlednosti. Komise obdržela od občanů
historicky několik kritických připomínek ke způsobu vyznačení parkoviště. Postupem doby došlo ke značnému
navýšení počtu parkujících vozidel, včetně lehkých nákladních vozidel. Dochází k drobným kolizím, kdy jsou
poškozovány zaparkovaná vozidla. Kapacitu parkoviště využívají z větší části tzn nerezidenti v této lokalitě. 
Zástupci odboru dopravy: Ing. Klevar a Ing. Motyčková  připraví komisi návrh úpravy vodorovného značení k
projednání s občany a podnikateli v této lokalitě. Za komisi byl přítomen předseda komise p. Ryšánek.

5.5 Opravy komunikací
Předseda komise projedná s vedoucím odboru dopravy Ing. Markem Černým stanovení priorit jednotlivých akcí
a způsob financování požadovaných oprav. Dlouhodobě požadovaná oprava povrchu ulic Hollarova a U
Pekárny překračuje běžný rozpočet komise, stejně tak vzhledem k navýšení cen běžných oprav jsou neřešitelné
rozsáhlé opravy chodníků na Návsi Svobody. Člen komise Ing. Tomáš Fojtík připravil přehled několika
problematických míst na návsi a v ul. U Cukrovaru. Očekávaným výsledkem jednání je společné stanovená
priorit pro opravy, tak aby došlo k hospodárnému využití prostředků a uspokojení obyvatel i v okrajových
částech Holice, jako např. E. Destinové, Partyzánská, Hollarova a U Pekárny. Samostatnou otázkou je oprava
ulic Šlechtitelů a části ulice Sladkovského (od lékárny do Hodolan). 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Žádost o sdělení stanoviska Spisová značka: MAJ-EM/141/2005/Ind
Komise souhlasí s prodejem pozemku parc. č.: 886/10 ostatní plocha o výměře 146 m2 v k.ú. Holice u
Olomouce, obec Olomouc, který bezprostředně navazuje na pozemky ve vlastnictví žadatele.

7 Nové požadavky

1 Odstavená vozidla bez platné STK na komunikacích města

KMČ žádá o odstranění vozidel bez platné STK v ulici U Cukrovaru. Jedná se o tyto vozidla:
- červená Škoda Felicie 3H3 4432, STK do 7/2021
- stříbrný Renault 5H0 9353, STK do 11/2020
- dodávka Ford 6M1 3379, STK do 6/2022.

8 Obecné informace

8.1 Závady kanalizace v ulici U Solných mlýnů
Předseda komise informoval o provedení opravy propadajících kanalizačních vpustí v této ulici. Původní
požadavek na opravu podala komise asi před rokem, nyní na základě zhoršujícího se stavu a propadání
chodníku požádal předseda opakovaně o nápravu. Vizuální kontrolou je vše v pořádku.

8.2 Zástupce KMČ ve školní radě Základní školy v Holici
Komise pověřila zastupováním ve školní radě Bc. Miloslava Šmídu.

8.3 Požadavek ostatních komisí na informování o zahájených stavebních řízeních
Předseda KMČ informoval členy o požadavcích většiny ostatních komisí na zasílání informací o zahájených
stavebních řízeních na území jejich působnosti. Původní podmět k této diskusi je nejasný, jedním z důvodů je
možnost kontroly provedených staveb (oprav komunikací ze strany komise), dalším důvodem je zejména vzhled
nově vznikajících ulic a výstavby, který někdy nekoresponduje s okolní zástavbou.
V rámci diskuse se předseda holické komise vyjádřil v tom smyslu, že nepovažuje za vhodné, aby komise
nahrazovaly, případně zasahovaly do práce odborných útvarů magistrátu. Ovšem pravdou je, že například o
uzavírce na ulici Šlechtitelů se komise dozvěděla až z tiskové zprávy dopravního podniku o omezení MHD.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2023

Datum schválení zápisu: 11. 05. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
František Ryšánek

Zapsal/a:
František Ryšánek

Ověřil/a:
Ing. Tomáš Fojtík


